

Title (en)

UPHOLSTERY FOR A CHAIR.

Title (de)

POLSTERUNG FÜR EINEN STUHL.

Title (fr)

CAPITONNAGE POUR CHAISE.

Publication

**EP 0266369 A1 19880511 (EN)**

Application

**EP 87902265 A 19870317**

Priority

- DE 3609386 A 19860320
- US 93244986 A 19861118

Abstract (en)

[origin: WO8705480A1] A chair having a frame (F) with a forward (18) and rear (20) transverse supporting members. A seat (S) is mounted to the forward (18) and rear (20) transverse members and further comprises a rear attachment (R) between the seat (S) and the rear (20) transverse supporting member to secure the rear of the seat (S) to the frame (F). A front attachment member (M) extends from the seat (S) and is adapted to engage the forward transverse supporting member (18) when the rear attachment member (R) engages the rear transverse supporting member (20). A clip (A) adapted to engage the forward transverse support member (18) secures engagement between the front attachment member (M) and the forward transverse supporting member (18). The seat (S) is constructed having a peripheral groove (102) which is disposed behind or underneath the seat (S) so as not to be visible when standing in front of the chair (C). A combination cushion (104) and upholstery covering (100) is applied to the chair (C) with the edges of the upholstery (100) extending to the lowermost point (110) of the peripheral groove (102) whereupon a welt (112) is inserted into the groove (102) to retain the edges of the fabric (100).

Abstract (fr)

La chaise (C) décrite possède un cadre (F) avec des organes de support transversaux avant (18) et arrière (20). Un siège (S) est monté sur les organes transversaux avant (18) et arrière (20) et possède en outre un élément d'attache arrière (R) entre le siège (S) et l'organe de support transversal arrière (20) pour fixer la partie arrière du siège (S) au cadre (F). Un organe d'attache antérieur (M) s'étend depuis le siège (S) et est adapté pour engager l'organe de support transversal avant (18) lorsque l'élément d'attache arrière (R) engage l'organe de support transversal arrière (20). Une attache (A) adaptée pour engager l'organe de support transversal avant (18) permet de solidariser l'organe d'attache antérieur (M) et l'organe de support transversal avant (18). Le siège (S) présente une rainure périphérique (102) qui est disposée derrière ou sous le siège (S) de manière à ne pas être visible lorsque l'on se trouve devant la chaise (C). Une combinaison formée d'un coussin (104) et d'un capitonnage (100) est appliquée à la chaise (C). Les bords du capitonnage s'étendent jusqu'au point le plus bas (110) de la rainure périphérique (102) après quoi un cordon (112) est introduit dans la rainure (102) pour retenir les bords de la toile.

IPC 1-7

**A47C 31/02**

IPC 8 full level

**A47C 31/02** (2006.01); **B60N 2/70** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60N 2/70** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705480A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8705480 A1 19870924;** EP 0266369 A1 19880511

DOCDB simple family (application)

**US 8700564 W 19870317;** EP 87902265 A 19870317